

**Directions for use:** Use biocides carefully. Always read markings and product information before use! Remove the animals from the terrarium before applying Kovi-X. Do not apply on animals! Normally, Kovi-X is well-suited for disinfecting the materials that are used in terrariums, nevertheless, in case of delicate materials; please test the compatibility of materials at a hidden place. Spray cleaned surfaces from a distance of approx. 30 cm until all surfaces are wet. Do not spray onto the food or the drinking water. Leave on for 2 hours. Subsequently, remove by washing thoroughly with clear water and aerate thoroughly before placing the animals back. Invertebrates must not have contact with residues of the product. Do not spray onto home furniture.

**Active ingredient:** 1 kg of the ready-to-use spray solution contains 9.9 g chlorocresol and 3 g glycolic acid.

**Storage and disposal:** Transport and store bottle vertically. Protect from frost. Packing must not be reused. Dispose of the packaging to the collection of recyclable materials after complete emptying.

**Hazards and safety advice:** Causes severe skin burns and eye damage. If medical advice is needed, have product container or label at hand. Keep out of reach of children. Read label before use. Avoid release to the environment. Wear protective gloves/protective clothing and eye protection/face protection. Contains chlorocresol. May cause allergic reactions.

**First Aid Measures:** After inhalation: If drowsiness occurs after inhalation of fog, bring affected person to fresh air, control breathing and heartbeat and seek medical attention. After skin contact: Rinse with water. Remove contaminated clothing immediately. In case of contact with eyes, rinse thoroughly with plenty of water and seek medical advice. After swallowing: Seek medical advice immediately and show packing or the label.

*Veterinary surgeons estimate that 85% of all bearded dragons are afflicted with coccidian.*

Lucky Reptile  
August-Jeanmaire-Str. 12  
79183 Waldkirch, Germany  
www.lucky-reptile.com  
info@luckyreptile.com



Gefahr  
Danger


Item # KO-500



4 040483 661417

# Kovi-X

## Flächendesinfektionsmittel für Terrarien

- Hohe Effektivität und vielseitige Wirkung
- Wirkt u.a. gegen Kokozidien-Oozysten, Bakterien, Pilze und Viren
- Ideal zum begleitenden Einsatz bei Parasitenbefall, wie z.B. Milben und Würmer
- Nicht für den Einsatz am Tier!
-  Disinfectant for terrariums
- High effectiveness and multifunctional effect
- Effective against coccidia oocysts, bacteria, fungi and viruses, amongst others
- Ideal for accompanying use in case of infestation with parasites, like e.g. mites or worms
- Do not apply on animals!



**Gebrauchsanweisung:** Biozidprodukte vorsichtig verwenden. Vor Gebrauch stets Kennzeichnung und Produktinformationen lesen! Tiere vor der Anwendung aus dem Terrarium entfernen. Nicht am Tier anwenden. Kovi-X ist normalerweise zur Desinfektion der in Terrarien verwendeten Materialien sehr gut geeignet, dennoch bitten wir bei empfindlichen Materialien um einen Test auf Materialverträglichkeit an verdeckter Stelle. Gereinigte Flächen aus ca. 30 cm Abstand besprühen, bis alle Flächen feucht sind. Nicht auf das Futter oder das Trinkwasser sprühen. 2 Stunden einwirken lassen. Anschließend gründlich mit klarem Wasser abwaschen und gut lüften bevor die Tiere zurückgesetzt werden. Wirbellose Tiere dürfen nicht mit Rückständen des Mittels in Kontakt kommen. Nicht auf Wohnmobiliar sprühen.

**Wirkstoff:** 1 kg der gebrauchsfertigen Sprühlösung enthalten 9,9 g Chlorkresol und 3 g Glykolsäure.

**Aufbewahrung und Entsorgung:** Flasche stehend transportieren und lagern. Vor Frost schützen. Verpackung darf nicht wieder verwendet werden. Verpackungen nach Restentleerung der Wertstoffsammlung zuführen.

**Gefahrenhinweise & Sicherheitsratschläge:** Verursacht schwere Verätzungen der Haut und schwere Augenschäden. Ist ärztlicher Rat erforderlich, Verpackung und/oder Kennzeichnungsetikett bereithalten. Darf nicht in die Hände von Kindern gelangen. Lesen Sie sämtliche Anweisungen aufmerksam und befolgen Sie diese. Freisetzung in die Umwelt vermeiden. Schutzhandschuhe/Schutzkleidung und Augenschutz/Gesichtsschutz tragen. Enthält Chlorkresol. Kann allergische Reaktionen hervorrufen.

### Erste Hilfe Maßnahmen:

Nach Einatmen: Wenn nach dem Einatmen von Nebel Benommenheit auftritt, Betroffenen an die frische Luft bringen, Atmung und Herzschlag kontrollieren und ärztlicher Behandlung zuführen.

Nach Hautkontakt: Bei Berührung mit der Haut mit Wasser abspülen. Verschmutzte Kleidung sofort ausziehen.

Nach Augenkontakt: Bei Berührung mit den Augen gründlich mit viel Wasser spülen und Arzt konsultieren.

Nach Verschlucken: Sofort ärztlichen Rat einholen und Verpackung oder Etikett vorzeigen.

BAUA-Reg.-Nr.: N-113474 / UFI: RU50-K0Q3-Y007-TDCM  
Ch.B./ Batch number:  
Verw. bis./ Can be used until:

*Tierärzte schätzen, dass 85% aller Bartagamen von Kokozidien befallen sind.*

**Inhalt/content: 500 ml**

www.lucky-reptile.com